

### **Hotel Transportation**

#### Taoyuan International Airport Transport 往返桃園國際機場交通資訊

→ Airport MRT system: Airport MRT open from 06:00-24:00, every 15 mins. Hotel located at A14a Airport Hotel station.

機場捷運: 機場捷運營業時間為每日06:00-24:00, 車距為每15分鐘。飯店位於A14a 機場旅館站。

從2025年4月1日起 From 2025 April 1st

➡ Hotel Shuttle bus 飯店巡迴巴士:

飯店出發Hotel Departure	機場接回飯店	Airport to Hotel
	接 Departure time <b>第一航廈 Terminal 1</b>	接 Departure time <b>第二航廈 Terminal 2</b>
Hotal	入境B1巴士12號站牌	入境1F巴士7號站牌
Hotel	Arrival Hall B1	Arrival Hall 1F
	Bus Bording Area	Bus Bording Area
04.00	Bus Stop No. 12	Bus Stop No. 7
04:00	04:15	04:20
04:30	04:45	04:50
05:00	05:15	05:20
05:30	05:45	05:50
06:00	06:15	06:20
06:30	06:45	06:50
07:00	07:15	07:20
07:30	07:45	07:50
08:00	08:15	08:20
08:30	08:45	08:50
09:00	09:15	09:20
09:30	09:45	09:50
10:00	10:15	10:20
10:30	10:45	10:50
11:00	11:15	11:20
11:30	11:45	11:50
12:00	12:15	12:20
12:30	12:45	12:50
13:00	13:15	13:20
13:30	13:45	13:50
14:00	14:15	14:20
14:30	14:45	14:50
15:00	15:15	15:20
15:30	15:45	15:50
16:00	16:15	16:20
16:30	16:45	16:50
17:00	17:15	17:20
17:30	17:45	17:50
18:00	18:15	18:20
18:30	18:45	18:50
19:00	19:15	19:20
19:30	19:45	19:50
20:00	20:15	20:20
20:30	20:45	20:50
21:00	21:15	21:20
21:30	21:45	21:50
22:00	22:15	22:20
22:30	22:45	22:50
23:00	23:15	23:20
23:30	23:45	23:50

以上為各站發車時間,若因為交通繁忙而影響發車時間,敬請見諒。

Please be aware that the stations estimated departure time above could be sightly affected by traffic during rush hours.

車輛將準時發車,請您提前10分鐘到達等候。逾時不侯。

The shuttle will depart on time, please arrive 10 minutes earlier.

飯店免費接駁車的行李可攜數量為每人2件,每房至多4件。

To provide a better service, each passenger only allow to have 2 baggages, and a maximum of 4 baggages per room.



# 桃園機場第一航廈接回飯店

### Taoyuan Airport Terminal 1 to Hyatt

04:15	04:45	
05:15	05:45	
06:15	06:45	
07:15	07:45	
08:15	08:45	
09:15	09:45	
10:15	10:45	
11:15	11:45	
12:15	12:45	
13:15	13:45	
14:15	14:45	
15:15	15:45	
16:15	16:45	
17:15	17:45	
18:15	18:45	
19:15	19:45	
20:15	20:45	
21:15	21:45	
22:15	22:45	
23:15	23:45	
以上時間為各站發車時間,若因為交通繁忙而影響發車時間,敬請見諒。		

Please be aware that the stations estimated departure time above could be sightly affected by traffic during rush hours.

接駁車不提供服務期間,歡迎多加利用機場捷運,搭乘至 A14a 機場旅館站。

During the time without shuttle service, please kindly use the Taoyuan MRT system to A14a Airport Hotel Station.

坐位有限,若預約額滿請多利用機場捷運往返

Limited seats, please kindly use the Taoyuan MRT system if bus is full.

飯店免費接駁車的行李可攜數量為每人2件,每房至多4件。

To provide a better service, each passenger only allow to have 2 baggages, and a maximum of 4 baggages per room.



## 桃園機場第二航廈接回飯店 Taoyuan Airport Terminal 2 to Hyatt

• •	•
04:20	04:50
05:20	05:50
06:20	06:50
07:20	07:50
08:20	08:50
09:20	09:50
10:20	10:50
11:20	11:50
12:20	12:50
13:20	13:50
14:20	14:50
15:20	15:50
16:20	16:50
17:20	17:50
18:20	18:50
19:20	19:50
20:20	20:50
21:20	21:50
22:20	22:50
23:20	23:50

以上時間為各站發車時間,若因為交通繁忙而影響發車時間,敬請見諒。

Please be aware that the stations estimated departure time above could be sightly affected by traffic during rush hours.

接駁車不提供服務期間,歡迎多加利用機場捷運,搭乘至 A14a 機場旅館站。

During the time without shuttle service, please kindly use the Taoyuan MRT system to A14a Airport Hotel Station.

坐位有限,若預約額滿請多利用機場捷運往返

Limited seats, please kindly use the Taoyuan MRT system if bus is full.

飯店免費接駁車的行李可攜數量為每人2件,每房至多4件。

To provide a better service, each passenger only allow to have 2 baggages, and a maximum of 4 baggages per room.